

Gemäß der Verordnung (EU) Nr. 305/2011 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 9. März 2011 (Bauproduktenverordnung - CPR), gilt dieses Zertifikat für das Bauprodukt

## **Festigkeitssortiertes Bauholz für tragende Zwecke mit rechteckigem Querschnitt**

gemäß der im aktuellen Anhang zu diesem Zertifikat dargelegten Produktspezifikation in Verkehr gebracht durch die

**Firma**  
**HERBERT HANDLOS GMBH**  
**Schulstraße 20**  
**AT-4284 Tragwein**

und hergestellt im Herstellerwerk

**Pregartner Holzindustrie Handlos GmbH, Tragweiner Str. 64,**  
**AT-4230 Pregarten**

Dieses Zertifikat bescheinigt, dass alle Vorschriften über die Bewertung und Überprüfung der Leistungsbeständigkeit beschrieben im Anhang ZA der harmonisierten Norm

**EN 14081-1:2005+A1:2011**

entsprechend System 2+ angewendet werden und dass die werkseigene Produktionskontrolle mit den entsprechenden Anforderungen übereinstimmt.

### **BESCHEINIGUNG DER KONFORMITÄT DER WERKSEIGENEN PRODUKTIONSKONTROLLE**

**Zertifikatsnummer:** 1359-CPR-0825  
**Datum der Erstaussstellung:** 05.10.2021  
**Datum der Ausstellung:** 24.05.2022

Dieses Zertifikat bleibt gültig, solange weder die harmonisierte Norm, das Bauprodukt, die AVCP-Methoden noch die Herstellungsbedingungen im Werk erheblich geändert werden, oder bis es von der Produktzertifizierungsstelle ausgesetzt oder zurückgezogen wird.

Die Gültigkeit des Zertifikats ist unter [www.holzforchung.at](http://www.holzforchung.at) zu überprüfen.



**Dr. Andreas Neumüller**  
Zeichnungsberechtigter



**Dr. Manfred Brandstätter**  
Leiter der Zertifizierungsstelle

In compliance with Regulation 305/2011/EU of the European Parliament and of the Council of 9 March 2011 (the Construction Products Regulation - CPR) this certificate applies to the construction product

## **Strength graded structural timber with rectangular cross section**

according to the product specification listed in the current addendum to this certificate placed on the market

### **Company**

**HERBERT HANDLOS GMBH**

**Schulstraße 20**

**AT-4284 Tragwein**

and produced in the manufacturing plant

**Pregartner Holzindustrie Handlos GmbH, Tragweiner Str. 64,  
AT-4230 Pregarten**

This certificate attests that all provisions concerning the assessment and verification of constancy of performance described in Annex ZA of the standard

**EN 14081-1:2005+A1:2011**

under system 2+ are applied and that the factory production control is assessed to be in conformity with the applicable requirements.

## **CERTIFICATE OF CONFORMITY OF THE FACTORY PRODUCTION CONTROL**

**Certificate number:** 1359-CPR-0825

**Date of first issue:** 05.10.2021

**Date of issuance:** 24.05.2022

This certificate will remain valid as long as neither the harmonised standard, the construction product, the AVCP methods nor the manufacturing conditions in the plant are modified significantly, unless suspended or withdrawn by the notified product certification body.

For the validity of this certificate see [www.holzforchung.at](http://www.holzforchung.at).



**Dr. Andreas Neumüller**  
Authorised signatory



**Dr. Manfred Brandstätter**  
Head of the Certification Body